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PvdA/GL 3 waarom gaat de uitkering die we krijgen voor het sociaal 

domein, direct naar de reserve sociaal deelfonds. Waarom 

hou je deze niet gewoon op de rekening.

De raad heeft besloten om de uitkering te reserveren voor het sociaal domein. De uitkering die wij ontvangen gaat 

niet direct naar het sociaal deelfonds maar wordt gebruikt om de taken uit te voeren. Aan het einde van het jaar 

wordt het saldo verrekend met de reserve sociaal deelfonds, dan wel onttrokken of toegevoegd.

PvdA/GL 3 taakstelling schulden en armoedebeleid. Waar wordt dit 

geld aan besteed? En wat is er nu gerealiseerd?

Schuldhulpverlening: dit wordt nu besteed aan schuldhulpverleningstrajecten,  budgetbeheer, etc., de diensten die 

we hebben ingekocht bij Kredietbank Nederland. Verder wordt er subsidie van verstrekt aan de schuldhulpmaatjes 

Westfriesland. Als het gaat om de extra middelen in het kader van kansen voor alle kinderen: hiervan is 10.000 

toegevoegd aan het beschikbare budget voor het al bestaande Koggenfonds om de regeling in de toekomst in de 

huidige vorm te kunnen blijven uitvoeren. Verder wordt de regeling Kinderkoggenfonds hiervan uitgevoerd, 

halverwege het jaar is hieraan rond de 29.000 uitgegeven. Daarnaast is een klein bedrag uitgegeven aan de PR voor 

de regeling.

GBK lees

wijze

r

3 conclusie leeswijzer bij de conclusie wordt vermeld wat de meicirculaire voor 

invloed heeft. (+97.607.-), daarvan wordt 135.076.- als 

dotatie aan reserve Sociaal Domein toegevoegd. Op blz 8 

wordt aangegeven dat de uitkering Sociaal Domein afneemt 

met 53.985.- en dit bedrag incidenteel wordt toegevoegd 

aan het Deelfonds. Wat is dan de reden om dan 135.076.- in 

het fonds te storten?

Als u bedoelt dat beide bedragen samengevoegd hadden kunnen worden hebt u gelijk. De zomernotitie is geaseerd 

op de gegevens uit de maartcirculaire. Op 6 juni is de meicirculaire binnengekomen. De zomernotitie was toe al in 

concept gereed. We hebben er voor gekozen om niet de zomernotitie aan te passen maar door het toevoegen van 

een regel de effecten van de Mericirculaire te laten zien.

PvdA/GL 1 5 OOV de vacature voor een tweede BOA is niet vervuld. Waarom 

belegt u deze functie niet bij een gemeenschappelijke 

regeling (RUD) of zorgt u samen met de westfriese 

gemeenten voor het aanstellen van personeel in regionaal 

verband, om zo uw flexibele schil in te vullen en u pieken en 

bij ziekte menskracht voorradig heeft 

We willen meer zelf regie voeren en geloven dat eigen BOA's meer betrokkenheid laten zien doordat ze specifiek 

voor Koggenland werken en lokale kennis hebben. Daarnaast willen we dat zij voor onze inwoners een herkenbaar 

aanspreekpunt zijn.

GBK 1 5 openbare orde en 

veiigheid

De uitbreidingscapaciteit voor de BOA is nog niet ingevuld. 

Wat is hier de reden van en welke risico's lopen we 

hiermee?

We hebben tot op heden geen geschikte kandidaat gevonden. Met invulling van de huidige BOA hebben we al 

meer uren beschikbaar dan voorheen. Op dit moment handelen we op basis van meldingen. Een van de doelen van 

de capaciteitsuitbreiding was preventie en het vergroten van de  zichtbaarheid van BOA's. Doordat we de tweede 

BOA nog niet hebben ingevuld, blijft deze doelstelling achter. De werving naar een tweede BOA loopt door. 

Maandag 9 juli a.s. zijn er gesprekken met twee kandidaten. 

GBK 1 5 openbare orde en 

veiligheid

BOA:  Op welke termijn wordt een elektrische auto 

aangeschaft? Geldt de mogelijke aanschaf ook voor andere 

auto'sdie aan vervanging toezijn in het wagenpark van 

Koggenland?

De opdracht voor levering van een elektrische auto is gegeven, wij verwachten met enkelen weken de levering. 

Deze opdracht geldt alleen voor de elektrische auto voor de BOA. Bij vervanging van andere voertuigen zal de optie 

elektrisch natuurlijk worden afgewogen.

Welzijn 

Koggenla

nd

1 6 Overige ontwikkelingen Voor inventariseren gebruiksoppervlakten woningen, 

worden kosten van 18.500 voor 3 jaar opgevoerde niet in de 

begroting 2018 genoemd zijn. Was het toen nog niet 

bekend dat deze kosten eraan zaten te komen? Deze kosten 

zijn ook van toepassing in 2019/2020. Klopt het dat ik deze 

niet terg heb kunnen vinden in de kadernota bij de 

meerjarenbegroting? 

De begroting 2018 is opgemaakt halverwege 2017, toen was wel bekend dat de taxatiemethode zou gaan 

veranderen maar we wisten nog niet welke en hoeveel kosten dit met zich zou brengen. We zijn nu inmiddels een 

jaar verder en hebben een indicatie van de te verwachten structurele kosten. De begroting 2018 wordt bijgesteld in 

de zomernotitie en werkt door naar 2019 en volgende jaren. Op pagina 9 van de kadernota vindt u in het overzicht 

"Mutaties Zomernotitie" de structurele doorwerking.
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PvdA/GL 1 7 overige ontwikkelingen …welke bijdrage van de gemeente wordt verwacht voor 
klimaat, toekomstbestendig wonen etc, is nog niet bekend 

stelt het college….het VNG geeft heldere instructies en 
heeft het SER energie akkoord getekend en is ook helder 

over Parijs klimaatakkoord en de aanstaande klimaatwet. 

Wat is de reden dat u niet weet wat u moet doen? Of wat u 

kunt doen? 

Aanleiding van de vraag is niet te herleiden!! 

GBK 1 7 Bemiddelingskamer Lopen wij met dit gratis initiatief naar de inwoners niet het 

risico voor het creeeren van grijze vlakken in behandeling 

van problemen, ondanks dat we dit door een onafhankelijk 

e partij laten invullen? Is dit bedrag een vast bedrag per jaar 

of wordt er afgetikt per 'consult'? 

Met dit initiatief willen we in een vroeg stadium onze inwoners helpen om problemen met elkaar te bespreken en 

indien mogelijk op te lossen. Iedereen komt in aanmerking voor bemiddeling als dit gewenst is en mogelijk is. Het 

betreft een bedrag per jaar voor maximaal 25 casussen. 

GBK 1 7 Bedrijfsvoering Hoe wordt het te verwachten tekort aan personeel nodig- 

dit rpobleem werd geschetst tijdens introductie nieuwe 

raadsleden --  om de contiuniteit van de dienstverlening te 

kunnen waarborgen aangepakt? Met welke instrumenten?

We hebben de komende jaren te maken met medewerkers die met pensioen gaan en daardoor ook met een vraag 

naar nieuwe medewerkers. Voor een aantal functies vormt de werving geen enkel probleem. Voor een aantal 

specifieke vakgebieden (met name technische) zien we een krapte op de arbeidsmarkt. Om de continuïteit van onze 

dienstverlening te kunnen blijven garanderen, maken we gebruik van een flexibele schil. Op die manier kunnen we 

nieuwe medewerkers voorafgaand aan het vertrek van een ervaren medewerker inzetten en zelf opleiden om het 

gewenste niveau te bereiken. Naast het inzetten van een flexibele schil investeren we in jong talent door binnen de 

regio deel te nemen aan de traineepool. Daarnaast hebben we al vele jaren veel succes met het aanbieden van  

stageplaatsen. Ervaring leert dat we merken dat we met regelmaat oud stagiaires terugzien in onze organisatie.

Welzijn 

Koggenla
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1 8 Procedure benoeming 

nieuwe burgemeester

Waarom is in de begroting 2018 geen rekening gehouden 

met deze extra last? We wisten toch al dat deze procedure 

eraan zat te komen? 

We wisten dat de procedure zou komen. Er was voor 2018 geen bedrag begroot. Dit in afwachting van een eerste 

overleg met de fractievoorzitters over de procedure. Dit heeft recent plaatsgevonden en geleid tot dit voorstel. Om 

die reden is een deel van de verwachte kosten nu in de Zomernotitie opgenomen.

PvdA/GL 1 8 sociaal domein de uitkering neemt af voor 2018. U wilt deze onttrekken uit 

deelfonds, terwijl u met de mei circulaire voor sociaal 

domein middelen ontvangt? Waarom schuift u zo heen en 

weer met deze middelen naar het deelfonds? Het deelfonds 

is naar ons idee een reserve waar aan het eind van het jaar 

middelen naar toegaan of uit gedekt, u gebruikt deze nu als 

een spaarpot waar u uit mag en kan onttrekken. Is dit 

geoorloofd?

Het bedrag van de meicirculaire wordt administratief verwerkt via de zomernotitie, zodat het sociaal domein 

budgettair neutraal blijft conform uw opdracht. De raad heeft besloten om de uitkering te reserveren voor het 

sociaal domein. De uitkering die wij ontvangen gaat niet direct naar het sociaal deelfonds maar wordt gebruikt om 

de taken uit te voeren. Aan het einde van het jaar wordt het saldo verrekend met de reserve sociaal deelfonds, dan 

wel onttrokken of toegevoegd. 

PvdA/GL 1 8 overige ontwikkelingen benoemingsprocedure burgemeester: is 10.000 euro niet 

wat te laag voor het werven en selecteren van een nieuwe 

burgemeester?

Voor 2018 is een bedrag opgenomen van € 10.000,-- en voor 2019 is een bedrag opgenomen van € 10.000,--. Dit is 
volgens ons een reële inschatting en besproken met de fractievoorzitters.

GBK 2 10 Welzijn en Zorg Voor de bijstandsnorm hebben wij de grens verhoogd naar 

120%. Zijn er nu nog gevallen bekend die door hoge 

zorgkosten, boven deze 120% nog in de problemen 

zijn/komen? Dit n.a.v. naheffingen van zorgkosten uit 2015, 

die dit jaar worden doorbelast.

Dat zou in een enkel geval kunnen. Daar is een vangnet voor in de vorm van bijvoorbeeld ondersteuning bij het 

treffen van een betalingsregeling, of een schuldhulpverleningtraject of een andere maatwerkoplossing. Overigens 

kunnen inwoners met een inkomen hoger dan 120 % ook gewoon een beroep doen op de Bijzondere bijstand, dan 

wordt er een draagkrachtberekening gemaakt over het meer-inkomen.

PvdA/GL 2 11 kinderkoggefonds u wilt extra inzet? Om hoeveel inzet gaat het hier? Wat is 

het budget? Hoeveel middelen zijn inmiddels besteed en 

waaraan? Hoe verloopt de samenwerking met stichting 

Leergeld

In 2018 gaat het in totaal om ruim 70.000 euro dat we vanuit het Rijk ontvangen. Van dit bedrag is  10.000 

toegevoegd aan het beschikbare budget voor het al bestaande Koggenfonds om de regeling in de toekomst in de 

huidige vorm te kunnen blijven uitvoeren. Verder wordt de regeling Kinderkoggenfonds hiervan uitgevoerd, 

halverwege het jaar is hieraan rond de 29.000 uitgegeven. De verwachting is dat er nog uitgaven zijn, maar het 

budget niet volledig opgaat. We willen dan ook niet zozeer extra inzet doen, maar de regeling in de huidige vorm 

voortzetten. We willen vooral inzetten op het vergroten van het bereik van de regeling. De samenwerking met St. 

Leergeld loopt goed. De lijnen zijn kort en St. Leergeld verwijst inwoners van Koggenland ook regelmatig naar het 

Kinderkoggenfonds als voorliggende voorziening.
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GBK 2 13 ontwikkelingen 

onderwijs

Met een andere bekostigingssystematiek voor het 

leerlingenvervoer, is er een prognose voor onderbesteding 

van 50.000,-. Is deze positieve ontwikkeling ook dit jaar nog 

van toepassing? Zijn er gebruikers bekend, die hierdoor 

mogelijk in de problemen komen? 

Dit is moeilijk in te schatten omdat het aantal kinderen wat gebruik maakt van het leerlingenvervoer jaarlijks sterk 

fluctueert. Er komen geen kinderen in de problemen door de nieuwe bekostigingssystematiek.

GBK 2 13 Harmonisatie 

peuteropvang

Wat is of kan de reden zijn, dat er minder subsidies zijn 

aangevraagd door ouders? Is dit vanwege communicatie van 

ontwikkelingen in deze harmonisering?

Nee, dit heeft te maken met het door u vastgestelde nieuwe beleid met betrekking tot de subsidiëring van de 

peuteropvang, waar de inkomensgrens een onderdeel van is. Niet iedereen komt op grond van zijn/haar inkomen in 

aanmerking voor gemeentelijke peuteropvang-subsidie.

PvdA/GL 3 16 omgevingstaken u zoekt een programma manager omgevingswet. We zagen 

ook een vacature in binnenlands bestuur voor een 

teammanager Omgevingstaken. Waarom werft u deze 

functionarissen niet met andere west-friese gemeenten 

samen en/of belegt u deze bij de RUD

Wij zoeken geen programmamanager omgevingswet, wij schatten in dat u doelt op de regionale vacature vanwege 

de regionale implementatie. Hoewel omgevingstaken wellicht de indruk wekt dat het met de omgevingswet te 

maken heeft is dit niet specifiek het geval. In de vacaturetekst van teammanager Omgevingstaken stond 

aangegeven wat wel bedoeld wordt. 

PvdA/GL 3 17 omgevingstaken u wilt extern inhuren voor toezicht op aanleg van 

bouwprojecten. Waarom werft u deze functionaris niet met 

andere west-friese gemeenten samen en/of belegt u deze bij 

de RUD?

Genoemde suggestie heeft al de aandacht, in de praktijk is het echter nog wel lastig om hier een goede invulling 

aan te geven. 

GBK 3 17 omgevingstaken Is met het speerpunt, zoals genoemd bij de duurzame 

afscheiding van het afval, het niet in behandeling nemen 

van de Motie vreemd aan de orde van de dag van GBK niet 

tegenstrijdig?   

Uw motie richt zich op ondergrondse afvalinzameling in Buitenplaats. Het speerpunt is om duurzame scheiding aan 

te bron te realiseren. Om dit te bewerkstelligen wordt een integrale rapportage opgesteld waarin ook 

ondergrondse afvalinzameling aan de orde zal komen. De raad zal vervolgens betrokken worden bij keuzes. 

GBK 3 17 Overige ontwikkelingen Toename kosten RUD i.v.m. indexering gemeenschappelijk 

regeling. Wat wordt met indexering bedoeld? Meer taken?

Nee, alleen de standaard indexering. Staat los van taken of anderzinds. 

PvdA/GL 3 18 snel internet indien glasvezel geen kans van slagen heeft, heeft u 

toegezegd dat u zorg draagt voor snel internet. Bent u dit 

plan B al aan het ontwikkelen?

Vooralsnog houden we vast aan de campagne van E-Fiber. Zij hebben te kennen gegeven de 

vraagbundelingsperiode te verlengen tot 31/10/18. Er is niet toegezegd dat wij zorgdragen voor snel internet, wij 

hebben snel internet wel als doelstelling en maken ons hier nog steeds hard voor. Mocht het er tegen die tijd naar 

uitzien dat het niet gaat lukken gaan we een plan B ontwikkelen. 

GBK 3 18 Economie en toerisme Wat is de stand van zaken m.b.t. de haalbaarheid van snel 

internet? Tevens wordt er gesproken dat er geen financiele 

kosten hieraan verbonden zijn. Toch is er promotie op 

kosten van de gemeente uitgevoerd.Zijn deze kosten dan te 

verhalen bij E-Fiber?

De campagne loopt volop en wordt verlengd.  We hebben er vertrouwen in dat  met deze laatste impuls tot aanleg 

kan worden gekomen. De campagne wordt verzorgd door E-fiber. Vanuit dat gegeven zijn er geen kosten die voor 

rekening van de gemeente komen. 

GBK 3 18 economie en toerisme Realiseren van snel internet. Indien niet het benodigde % 

gehaald wordt neemt de gemeente dan zelf het voortouw? 

Wat zijn de kosten? Komt het n1 1 juli terug in de 

gemeenteraad?

Vooralsnog houden we vast aan de campagne van E-Fiber. Zij hebben te kennen gegeven de 

vraagbundelingsperiode te verlengen tot 31/10/18. Mocht het er dan naar uitzien dat het niet gaat lukken gaan we 

een plan B ontwikkelen. 

Welzijn 

Koggenla

nd

3 19 Financiële 

mutaties/investeringen

N.a.v. Raadbesluit 14-04-2018: Aankoop grond 

bedrijventerrein Braken. Wat is de status van deze 

grondaankoop? 

De aankoop is niet doorgegaan. Er is dus geen status van deze grondaankoop, waartoe op 16 april 2018 is besloten. 

In onze memo van 9 mei 2018 hebben wij u geïnformeerd over de gang van zaken rond de afhandeling van het 

raadsbesluit van 16 april 2018 tot aankoop van ruim 3 ha grond van de Ontwikkelingscombinatie Koggenland 

BV.het Presidium is door ons geinformeerd over de stand van zaken en de te nemen acties. Onze grondhouding 

richting Braas (huidige eigenaar) is uiteraard positief en staat verder los van het gesprek met de 

Ontwikkelingscombinatie (i.c. Hoogenbosch).
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GBK 3 19 Overzichtstabel Hier worden 2 bedragen vermeld voor Bouwen en Wonen, 

56.000,- is duidelijk, maar waar is het bedrag van 15.000.- 

voor?

Aanpassen afzetpalen i.v.m. bereikbaarheid hulpdiensten. Eenmalige uitgave. 

GBK 3 19 Overzichtstabel Bij de investeringen is 1.309.000.- beschikbaar gesteld voor 

aankoop bedrijventerrein Braken. Is met de ontwikkelingen 

daarvan dit bedrag terug geboekt? En hoe staat het met de 

verdere afwikkelingen ervan?

Bedrag is niet uitgegeven. Zie tevens vraag de vraag van Welzijn Koggenland. 
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